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PROTOKÓŁ 6/2024 

z  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 

w dniu 22 października 2024 r. 

 

Posiedzenie otworzyła przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk o 

godzinie 14:00. Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła prawomocność 

posiedzenia, powitała zebranych gości i zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024 wraz z 

autopoprawką. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2024-2043 wraz z autopoprawką. 

6. Wolne wnioski i sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024 wraz 

z autopoprawką. 

 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego Małgorzata Synowiec – przedstawiła 

powyższy projekt uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Marek Kubiak - jakie dochody wypracował Zespół Szkół nr 3?  

 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego Małgorzata Synowiec – ZSP nr 3 w tej 

chwili ma tylko projekt unijny, czyli środki z zewnątrz. W ramach swojego planu 

przemieszczają z wydatków bieżących na wydatki majątkowe.  



 

Radny Włodzimierz Justyna – jeśli chodzi o lakiernie to z Joką wszystko jest dograne? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy – jest w trakcie procedowania. Pani dyrektor 

rozmawiała z wydziałem inwestycji i oni wystąpią z takim zapytaniem. 

 

Radny Marek Kubiak – a Zespól Szkół nr 2? 

 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego Małgorzata Synowiec – Zespół Szkół nr 2 

wypracował dochody w kwocie 35 tysięcy 936 złotych i jest to z usług kateringowych. 

 

Radny Marek Kubiak – zapytał naczelnika czy wiadomo z czego są to dochody. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy – są to dochody ze sprzedaży obiadów i usług 

kateringowych. Dziennie wydają w granicach 160-180 obiadów, 50 uczniów spożywa posiłki 

na stołówce. Resztę to wydania zewnętrzne, czyli osoby z ulicy, czy też uczniowie z innych 

szkół. 

 

Radny Marek Kubiak – czy są w tej szkole jakieś dochody z hali sportowej. 

 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego Małgorzata Synowiec – są wyższe 

wpływy z najmu hali sportowej, opłaty za duplikaty świadectw i legitymacji szkolnych, 

odsetki od środków na rachunkach bankowych i wynagrodzenie dla płatnika oraz 

odszkodowanie za uszkodzone szyby. 

 

Radny Marek Kubiak – czyli Zespół Szkół nr 3 nie ma żadnych dochodów z hali sportowej? 

 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego Małgorzata Synowiec – w tym momencie 

nie wprowadzają takich dochodów. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu Wacława Bąk - ostatnio była jakaś wielka 

impreza w samochodówce, to myślę, że szkoła osiągnęła jakiś dochód z tytułu wynajmu tej 

hali. 

 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego Małgorzata Synowiec – możliwe, że tak, 

ale na chwilę obecną do budżetu nie wprowadzili takich dochodów. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu Wacława Bąk – jakiej wysokości były 

nagrody, czyli nagroda ministra i nagroda kuratora? 

 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego Małgorzata Synowiec – nagroda kuratora 

oświaty wynosiła 8197 zł, a ministra edukacji 9564 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu Wacława Bąk – była dość liczna grupa 

nauczycieli wyróżnionych nagrodą starosty. Jakiego rzędu i czy to była jednostopniowa 

nagroda, czy dwustopniowa? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy – to były nagrody jednakowej wysokości 3500 

zł brutto. 

 



Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu Wacława Bąk – proszę nam powiedzieć 

Panie Naczelniku, bo to jest temat, który jest bardzo głośny w mieście. Dlaczego podczas 

powiatowej uroczystości, która odbyła się w drugim liceum, nie było szkoły ze strefowej? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy – szkoła ze strefowej poinformowała nas w 

piątek przed uroczystością, że nikogo nie będzie. Argumentacja była taka, że zrobili w piątek 

przed tym swoją własną uroczystość, na której rozdali dyplomy nagród dyrektora szkoły. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu Wacława Bąk – czy w takim razie ktoś z 

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 6 był nagrodzony? Czy były przygotowane nagrody 

wyższego rzędu niż dyrektora, czyli starosty? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy – były dwie nagrody organu prowadzącego 

przewidziane dla tej szkoły. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu Wacława Bąk – i w jakich 

okolicznościach one zostały wręczone ? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy – Pani dyrektor rozmawiała z Panem starostą i 

ze mną i zostały jej te dyplomy przekazane. 

 

Radny Marek Kubiak - Panie naczelniku pod koniec sierpnia samorząd województwa 

łódzkiego rozstrzygnął konkurs na dofinansowanie szkół zawodowych w województwie 

łódzkim. Czy jakieś jednostki z powiatu tomaszowskiego otrzymały dofinansowanie? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy –projekty zostały rozstrzygnięte, podpisane 

zostały umowy na przełomie sierpnia i września projekty unijne, te cztery z ZSP nr 1 i jeden z        

ZSP nr 3. 

 

Radny Marek Kubiak – są to projekty realizowane przez samorząd województwa łódzkiego? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy – tak, to są projekty realizowane przez 

Samorząd Województwa Łódzkiego. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu Wacława Bąk – w tym punkcie, między 

innymi padła też sprawa zespołu szkół ponadpodstawowych nr 2 i obiady. Wobec tego 

chciałabym zaproponować, żebyśmy kolejne spotkanie tzw. wyjazdowe odbyli właśnie do 

tego zespołu. Myślę, że jest to warte uwagi, ponieważ słyszę same dobre informacje, jeśli 

chodzi o wdrożenie tego projektu.  

Skoro wszyscy jesteśmy za tym aby kolejna komisja odbyła się w ZSP nr 2 , ustalimy z 

Panem Dyrektorem odpowiedni termin. 

  

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poddała pod głosowanie 

powyższy projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2024-2043 wraz z autopoprawką. 

 



Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego Małgorzata Synowiec – przedstawiła 

powyższy projekt uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pytań i uwag do projektu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poddała pod głosowanie 

powyższy projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 6. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Członkowie zmienili termin odbywania się komisji na wtorek na godzinę 14:30, a także 

zaplanowali komisję wyjazdową do ZSP nr 2. 

Radny Marek Kubiak poprosił naczelnika wydziału oświaty o przygotowanie na kolejną 

komisję listy szkół, które otrzymały dofinansowanie. 

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Wacława Bąk zamknęła  

posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

Protokołowała                                             Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu                                    

 

Katarzyna Kosylak                                                               Wacława Bąk                                        

                                                           

 

                                                                               
                                                                      

 

 

 


